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Pan Andrzej Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez Radnego Rady Miasta Sanoka Pana

Sławomira tvtikliczaw dniu 30.08.2023 r. dotyczącą czynnoŚci w sprawie zakuPu autobusów

elektryc zny ch uprzej mie wyj aśniam, co następuj e :

W dniu 15 lutego 2023 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych w przetargu

nieograniczonym na zadanie pn. ,,,Zakup autobusów elektrycznych wTaZ Z niezbędną

infraitrukturą ładowania dla Gminy Miasta Sanoka". Wpłynęły dwie oferty, z ktorych jedna

została odrzucona z powodów formalnych (wadium wpłynęło po terminie składania ofert),

natomiast druga oferta niepodle gająca odrzuceniu opiewała na kwotę 6.948.885,00 zł brutio.

Biorąc pod uwagę ww. ofertę, aby rozstrzygnąć przetarg w tegorocznym budzecie miasta

na|eżńoby zńezpieczyó środki w wysokości 725.085,00 zł.
Na podstawie Umowy nr 295tl2022lWn09lOA-tp-fiVD o dofinansowanie w formie

dotacji (3.905.000,00 zł) otaz Umowy Nr 2952l2022lWn09/OA-tp-fn/P o dofinasowanie
w formie pożyczki (1.155.000,00 zł) łączna kwota dofinasowania wyniosła 4.245.500,00 zł,

zaś przewidywany całkowity koszt realizacji przedsięwzięcia 6.2ż3.800,00 zŁ. Zatem Gmina
Miasta Sanoka zńezpieczyła środki własne w wysokości 1 .979.300,00 zł.

W związku z powyzszym wystąpiłem do NFOSiGW w Warszawię z wnioskiem
o wprowadzenie zmian w umowie dotacji i pożyczki przedmiotowego Przedsięwzięcia
tj. o zwiększenie kwoty dotacji do wysokości 4.359.940,00 zł,ikwoty pożyczki do wYsokoŚci

Lzgg.sog,6g zł. W odpowieózi na pov,ryższy wniosek NFOSiGW poinformował, ze istnieje

mozliwośó zwiększenia kwoty dofinasowania ale wyłącznie w formie pożyczki.
Aby kwota otrzymanego dofinansowaniabyŁa wystarcz ająca na realizację zamówienia

(bez konieczności zwiększenia środków własnych) prowadzone są rozmory Z WW. instYtucją

dot. mozliwości wprowadzenia zmiarry w zakresie rzęczowym przedsięwzięcia Ponad zmianY

ujęte w opisie przedsięwzięcia dotyczące parametrów technicznych autobusów elektrYcznYch
planowanych do zakupu. Przetarg został uniewazniony a opis zamowienia został Poddany
ponown ej analizie rynkowej .

Zgodnie z ww. umowami ostatec zny termin zakończenia rea|izacji przedsięwzięcia to

30.04.2024 r., natomiast termin osiągnięcia efektu ekologicznego to 30.04.2025 r. Jednak ze
względu na procedowanę zmiany zakresu rzeczowego będę proponowac wydłuzenie
ww. terminów odpowiednio dla zakończęnia rea|izacji przedsięwzięcia do 30.04 .2025 r. oraz

dla osiągnięcie ęfektu ekologicznęgo do 30.04 .2026 r.
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